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Referat, virtuelt bestyrelsesmøde 
Onsdag d. 14.04. 2021  
 
 

Fraværende: Ditte, Gustav og Lasse (elevrepræsentanter) 
 
I = information, D = drøftelse, B = Beslutning  

 
1. Evt. 

 
 
2. Korte efterretninger 
 

a. Bestyrelsesformanden:  
- I: Udkast til Gåseposten er rundsendt og fint. Sendes ud. B: Fremtidig 

målsætning er at bestyrelsen skriver deri et par gange om året. 
- D: PR: Tidligere udarbejdet folder er rundsendt. Vi diskuterer mulighederne for 

dens fortsatte anvendelse; AULA, hjemmeside, facebook? Måske både 
papirversion og link? B: Merete indhenter tilbud om professionel assistance og 
forelægger det for Jens til gennemlæsning. Merete tjekker endvidere op på 
kommunens grafikere og deres mulighed for at assistere. PR-gruppen går 
videre med folderen og dens anvendelse.  

- I: Institutionsforum møde d. 06.05. Indspark sendes til Mai-Britt 
- B: Gruppe til høringssvar angående budgettildeling dagtilbud: Camilla, Marie 

og Sara. Ulla og Merete gennemser! Det indskærpes at udvalg nedsættes til 
møderne og ikke i mailtråde.  
 

b. Ledelsen, Børnehus og Dagplejer:  
- I: Den styrkede læreplan behandler både dialogisk læsning og et krav til 

dagtilbudsledelse om at skabe rum til refleksion for personalet. Ulla illustrerer 
begge dele ved hjælp af video, hvor pædagog Laila giver børnene en bred 
fornemmelse af rim ved hjælp af blandt andet konkreter. D: Vi diskuterer brug 
af video til både internt og eksternt (PR) brug og rammerne for det. Alle er 
enige om at klippet illustrerer noget, der er svært at formidle med ord/skrift 
(show it don´t tell it), men at personalet skal indvillige hvis materialet skal 
bruges eksternt. Den interne brug til supervision er allerede en del af praksis. 
Det forslås at lignende klip også kan medtages på fremtidige 
bestyrelsesmøder. 

- I: Regnskab er ikke afsluttet endnu. Der ventes på overførsel fra sidste år, 
corona-midler etc. Men det ser positivt ud i forhold til fx børnetal. Regnskabet 
forventes færdigt midt i maj.  
 

c. Ledelsen, Skole og SFO 
- I: Tiden er præget af omskiftelighed og tilpasning grundet covid. Alle er tilbage 

på fuldt skema (lovkrav), men 5. klasse og 6. klasse kommer på skolen 
skiftevis og de resterende børnegrupper er fortsat meget adskilt. Generel 
corona-fatique både blandt (de fleste) børn og personale. 

 
 
3. Den røde tråd 
 

a. Lilleskoven: B: Gruppen til Lilleskovens forvandling og/eller bevaring 
(navnet ligger ikke fast endnu) gendannes. Marie og Ulla er i gruppen og 
arrangerer møde. Forsøger at få repræsentant fra lokalrådet inkluderet 
(måske den gamle kending Jesper….). D: Målsætningen er en fordeling af 
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pligter/opgaver/servicetimer samt en drøftelse af hvordan Lilleskoven 
bedst kan indrettes ift. diverse brugergrupper i landsbyen (læs: minimalt 
vedligehold!!). Det foreslås endvidere at inkludere Enghaven. Punkt på 
dagsordenen til næste gang (hvem skulle stå for det?)  

 
b. D: Den røde tråd mellem dagtilbud og skole: Hvordan promoverer vi det vi 

kan, men som vi ikke tænker over (at vi kan). Eksempelvis nedbrydningen 
af grænserne mellem forskellige årgange, den røde tråd, at ungerne bliver 
fulgt ”fra sut til slut” (igen, betegnelsen kan diskuteres) gennem 
institutionsverdenen i Søvind. OG hvordan formidler vi det udad og får 
politikerne aktivt involveret? Der kommer kreative forslag om interaktivt 
spil(leplade), tegneserie/film, en reel ”rød tråd rute” man kunne gå med fx 
en politiker etc. B: PR-gruppen arbejder videre med ideerne og besluttede 
vi andet?    

 
 

3. Ændringer af dokument om antimobning.  
 

- D: Skal der i stedet være fokus på Trivsel/fællesskab? Vi diskuterer hvordan 
bestyrelsen skal være involveret og hvordan/hvor principperne skal fremgå. 
Eftersom bestyrelsen lovgivningsmæssigt skal være med ift. skolen, men ikke 
ift. dagtilbud, bliver vi i denne sammenhæng nød til at skelne. Dagtilbuddet vil 
dog meget gerne være med til at snakke drilleri/trivsel, idet det er tematikker 
de mere aktivt oplever.  

 
4. Mødedatoer til næste år, så vi kan invitere politiker 

 
- Vi holder fast i mødetidspunkt (18.30-20.30) og veksler mellem fysiske og 

virtuelle møder 
- B: Jens kommer med datoer, der rundsendes 

 
5. Punkter til næste dagsorden, mødet er 27-05-21 kl. 18.30. 
 
 
? 
 
 
7. Underskrive referat, der rundsendes. 

 
Referent: Marie Bræmer 
 
Bestyrelsesformand: Mai-Britt Ørntoft (Sigrid og Maries mor) 
mail: maibritt_worm@hotmail.com 
 
Næstformand: Ole Hoffgaard Munk (Carls, Willum og Leopolds far)  
mail: ole@hoffgaardmunk.dk 

mailto:ole@hoffgaardmunk.dk

